
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής  

Θέμα :  Παράνομη είσοδος Τούρκων αλιέων στα Ελληνικά Χωρικά Ύδατα  

 

κ. Υπουργέ,  

Τα θαλάσσια σύνορα της Πατρίδας μας, στην κυριολεξία έχουν μετατραπεί σε 

ένα απέραντο ξέφραγο αμπέλι. Δεν είναι μόνον οι λαθρομετανάστες που 

κατακλύζουν τα ελληνικά νησιά και ακολούθως προωθούνται στην ηπειρωτική 

χώρα, για να υπάρχει η ψευδαίσθηση της «εξαφάνισής» τους, είναι και οι 

Τούρκοι ψαράδες που εισέρχονται παρανόμως στα ελληνικά χωρικά ύδατα και 

αλιεύουν καθημερινά τρομοκρατώντας τους Έλληνες ψαράδες, οι οποίοι δεν 

βρίσκουν συμπαράσταση και στήριξη από τις αρμόδιες αρχές, οι οποίες 

κωφεύουν προκλητικά στις διαρκείς οχλήσεις τους.  

Παρότι λοιπόν οι Έλληνες ψαράδες, εφοδιασμένοι με τις σχετικές άδειες αλιείας 

και έχοντας όλα τα απαραίτητα δικαιολογητικά που αποδεικνύουν την 

επαγγελματικότητα του αλιέα σύμφωνα με τις κείμενες διατάξεις προσπαθούν, 

σεβόμενοι τις ποσοστώσεις Αλιείας που καθορίζονται από την ΕΕ και την ΚΑΠ 

και τηρώντας φυσικά τους περιορισμούς ανά τύπο, τις περιόδους και τις 

περιοχές απαγόρευσης, να ζήσουν τις οικογένειές τους με αξιοπρέπεια και να 

εξασφαλίσουν επαρκή εισοδήματα για την διαβίωσή τους, εντούτοις βρίσκονται 

αντιμέτωποι με τους Τούρκους παράνομους αλιείς που ψαρεύουν με θράσος 

ακόμη και εντός θαλάσσιων πάρκων, εκεί που ο Έλληνας απαγορεύεται να 

περάσει ακόμη και ως επισκέπτης – ταξιδιώτης.  
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Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός :  

1. Γιατί η κυβέρνησή σας επιδεικνύει τέτοια προκλητική ανοχή στους 

Τούρκους ψαράδες, αποδεχόμενη εν τοις πράγμασι την παράνομη και 

εντός των ελληνικών χωρικών υδάτων αλιεία τους ;  

2. Γιατί ο έλεγχος της ορθής τήρησης της κείμενης νομοθεσίας, εν 

προκειμένω της σχετιζόμενης με την αλιεία, περιορίζεται μόνον απέναντι 

στους Έλληνες και δεν επιβάλλεται και σε κάθε τρίτο που «ετσιθελικά» 

την παραβιάζει πλήττοντας τους Έλληνες πολίτες, αλλά και το Ελληνικό 

Δημόσιο ;  

 

Ο ερωτών Βουλευτής  

Νικόλαος Παπαδόπουλος 

 




